

TARMEEM TEAM EST.

General Contracting



مؤسسة فريق الترميم

للمقاولات العامة

We Serve The Future



Kingdom of Saudi Arabia - Riyadh
Mohammad Ibn Hammad Ibn Zayd Street
Fahyaa Center Second Floor - Office No. 32
P.O Box : 3801 - Postal Code : 14253
Communication Number : 0505372991
Commercial Registration No : 1010805760
VAT Registration No. : 31057251600003

المملكة العربية السعودية - الرياض
حي الفيحاء - شارع محمد ابن حماد ابن زيد
مبنى الفيحاء سنتر - الدور الثاني - مكتب رقم ٣٢
ص . ب : ٣٨٠١ - الرمز البريدي : ١٤٢٥٣
رقم الاتصال : ٠٥٠٥٣٧٢٩٩١
سجل تجاري رقم : ١٠١٠٨٠٥٧٦٠
الرقم الضريبي : ٣١٠٥٧٢٥١٦٠٠٠٠٣

من نحن

مؤسسة فهد الحميد التجارية تأسست في عام ٢٠١٧ وتنشط تجارياً تحت مسمى: مؤسسة فريق الترميم للمقاولات العامة، وهي مؤسسة مختصة في جميع أعمال المقاولات، ونفخر بأننا وفي وقت قصير جداً استطعنا أن نثبت جدارتنا ونحقق إنجازاً فريداً من نوعه، كما استطعنا أن نبني شراكات قيمة وناجحة مع معظم الشركات والعملاء المميزين في المملكة ومازلنا نعمل بكل جد وثبات لنبقى على نهج النجاح الذي بدأنا به وسنبقى على خطى ثابتة مع كل عملائنا الحاليين والمستقبليين.

الهوية

التأسيس

النشاط



We Serve The Future

Who We Are

Fahad Al-Humaid Trading Est. was founded in 2017 and is commercially active under the name: Tarmeeem Team Est. for General Contracting. It is an establishment specialized in all contracting works. We are proud that in a very short time we were able to prove our worth and achieve a unique achievement. We were also able to We build valuable and successful partnerships with most companies and distinguished customers in the Kingdom, and we are still working diligently and steadily to maintain the success approach that we started with, and we will remain on a steady pace with all our current and future customers.

رؤية
VISION
2030
المملكة العربية السعودية
KINGDOM OF SAUDI ARABIA

هدفنا

إننا في مؤسسة فريق الترميم للمقاولات العامة نمتلك هدفا محددا في بناء علاقات وشراكات طويلة الأمد مبنية على الثقة و النجاح مع جميع عملائنا في المملكة العربية السعودية، كما أننا نعمل بكل طاقتنا من أجل تحقيق هذا الهدف و ذلك من أجل تلبية طموحات العملاء، و نسير وفق خطة عمل محكمة نسعى من خلالها التوسع والازدهار بخدماتنا لنعطي بها جميع مناطق المملكة.

الهدف

الشراكة

النجاح



We Serve The Future

Our Target

We at the Restoration Team General Contracting Establishment have a specific goal in building long-term relationships and partnerships based on trust and success with all our customers in the Kingdom of Saudi Arabia, and we work with all our energy to achieve this goal in order to meet the aspirations of customers, and we follow A solid work plan through which we seek to expand and prosper with our services to cover all regions of the Kingdom.

رؤية
VISION
2030
المملكة العربية السعودية
KINGDOM OF SAUDI ARABIA

رؤيتنا

تتمثل رؤيتنا كجهة مقاولات تتمتع بمواكبة التطورات والتغيرات الجذرية في جميع أرجاء المملكة العربية السعودية في التوسع في الأعمال التي نقوم بتنفيذها لنصل إلى أكبر عدد ممكن من العملاء الذين يمنحونا ثقتهم وتقديرهم، كما أننا نعمل بجد واجتهاد إلى تطبيق أعلى المعايير التي تواكب رؤية المملكة [٢٠٣٠] و تنفيذ الأفكار الذكية ومشاركتها مع جميع الشركات الناجحة، وذلك لكي نصل بمعايير مؤسستنا إلى مستوى ينال رضا الجميع في الخدمات التي نقدمها بأعلى جودة واحترافية منقطعة النظير .

الرؤية

التطور

الأفكار



We Serve The Future

Our Vision

Our vision as a contracting entity that enjoys keeping abreast of developments and radical changes throughout the kingdom of Saudi Arabia is to expand the works that we carry out to reach as many customers as possible who give us their trust and appreciation, and we are working hard to apply the highest standards that keep pace with the vision of the kingdom (2030) and implement smart ideas and share them with all successful companies, in order to reach the standards of our organization to a level that everyone is satisfied with the services we provide with the highest quality and unparalleled professionalism.

رؤية
VISION
2030
المملكة العربية السعودية
KINGDOM OF SAUDI ARABIA

رسالتنا

نحن نفهم تماما أن اختيار جهة المقاولات المناسبة لمشروعك قد يكون أمرا مهما ومحوريا في نجاح المشروع ورضاك التام، و لذلك نود أن نؤكد لك بأننا نلتزم بتقديم أعلى مستويات الجودة في تنفيذ الأعمال ونؤمن بأهمية التواصل المستمر والشفاف معك كعميل، كما ندرك أهمية الوقت وضرورة التزامنا بالجدول الزمني المحدد للمشروع الخاص بك وتسليمك المشروع على أكمل وجه، وتهدف رسالتنا إلى تقديم تجربة استثنائية لك كعميل ونحن هنا لنكون شريكا يمكنك الاعتماد عليه في جميع مراحل المشروع.

الرسالة

الثقة

التميز



We Serve The Future

Our Message

We fully understand that choosing the right contracting entity for your project may be important and pivotal in the success of the project and your complete satisfaction, and therefore we would like to assure you that we are committed to providing the highest quality in the execution of works and believe in the importance of continuous and transparent communication with you as a client, we also realize the importance of time and the need for our commitment to the schedule set for your project and deliver the project to you to the fullest, our message aims to provide an exceptional experience for you as a client and we are here to be a partner you can rely on at all stages of the project.

رؤية
2030
المملكة العربية السعودية
KINGDOM OF SAUDI ARABIA

الجودة و الأمان والسلامة

عوامل الجودة والأمان والسلامة هم من العوامل الحاسمة في عالم المقاولات ، ويكمن دورنا نحن في مؤسسة فريق الترميم بالالتزام بأعلى معايير الجودة واتباع إجراءات السلامة لضمان تنفيذ مشاريع ناجحة ومستدامة ، و أوليتنا القصوى في جميع أعمالنا ومشاريعنا هي السلامة والأمان وتوفير بيئة عمل آمنة للعمال والموظفين و توفير جميع المعدات اللازمة للوقاية من حوادث العمل .

الجودة

الأمان

السلامة



We Serve The Future

Quality & Safety

Quality, safety and security factors are among the decisive factors in the contracting world, and our role lies in the establishment of the restoration team in the construction of buildings and infrastructure by adhering to the highest standards of quality and following safety procedures to ensure the implementation of successful and sustainable projects, and our top priority in all our work and projects is safety and security and the provision of a working environment Safe for workers and employees and provide all the necessary equipment to prevent work accidents.

رؤية
2030
المملكة العربية السعودية
KINGDOM OF SAUDI ARABIA

الخدمات العامة

بحكم الخبرة التي اكتسبتها مؤسستنا على المدى الطويل فإننا نقوم بكافة أعمال الإنشاءات والبناء مهما كان حجم المنشأة التي نعمل بها ، وتمتثل خدماتنا على النحو التالي : (أعمال الإيبوكسي ، أعمال الحديد ، أعمال الترميم ، أعمال التشطيب ، أعمال التدعيم ، أعمال الستانلس ستيل ، أعمال الالكتروميكانيكال أعمال الديكورات الداخلية والخارجية ... إلخ). وكل ذلك من أجل إرضاء جميع العملاء وكسب ثقتهم .

الديكور

الترميم

التدعيم



We Serve The Future

General Services

By virtue of the long-term experience gained by our organization, we do all construction and building works, regardless of the size of the facility in which we work , our services are as follows: (epoxy works, iron works, restoration works, finishing works, cementing works, stainless steel works, electromechanical works, interior & exterior decoration...etc). and all this in order to satisfy all customers and gain their trust.

رؤية
2030
المملكة العربية السعودية
KINGDOM OF SAUDI ARABIA



حديقة الملك سلمان

المساحة

16,000,000 م²

المملكة العربية
السعودية
الرياض

حديقة الملك سلمان

حديقة الملك سلمان هي واحدة من الحدائق الجميلة في المملكة العربية السعودية وتحمل اسم الملك سلمان بن عبدالعزيز آل سعود خادم الحرمين الشريفين ، وتعتبر من المشاريع المتطورة التي تواكب رؤية [٢٠٣٠] لتكون أحد المعالم الترفيهية و الطبيعية في مدينة الرياض ، لأنها تحتوي على مساحات خضراء واسعة وإطلالة جميلة ومميزة .



We Serve The Future

رؤية
VISION
2030
المملكة العربية السعودية
KINGDOM OF SAUDI ARABIA

King Salman Park

King Salman Park is one of the beautiful parks in the kingdom of Saudi Arabia, and bears the name of King Salman bin Abdulaziz Al Saud, Custodian of the Two Holy Mosques, and is considered one of the advanced projects that keep pace with the vision of (2030) to be one of the recreational and natural attractions in the city of Riyadh, because it contains large green spaces and a beautiful and distinctive view.



واحة الملك سلمان
للعلوم

المساحة

30,540 م²

المملكة العربية
السعودية
الرياض

واحة الملك سلمان للعلوم

واحة الملك سلمان للعلوم هي مركز علمي وترفيهي ، يقع في مدينة الرياض المملكة العربية السعودية ، وتم افتتاحها في عام [٢٠١١] وتعتبر واحدة من أكبر وأبرز المعالم العلمية في المملكة وتهدف إلى الوعي العلمي وتشجيع الاهتمام بالعلوم والتكنولوجيا المتطورة والابتكار ، ويسلط الضوء على مفاهيم واكتشافات علمية مثيرة .



We Serve The Future

رؤية
VISION 2030
المملكة العربية السعودية
KINGDOM OF SAUDI ARABIA

King Salman Science Oasis

King Salman Science Oasis is a scientific and entertainment center, located in the city of Riyadh, Saudi Arabia, and it was opened in the year (2011) and is considered one of the largest and most prominent scientific landmarks in the Kingdom. and exciting scientific discoveries.



مصنع فش فاش

المساحة

5000 م²

المملكة العربية
السعودية
الرياض

مصنع فش فاش

شركة مصنع فش فش للمواد الغذائية من أهم المصانع في مجال المواد الغذائية في المملكة العربية السعودية والذي تأسس في عام ١٩٨١ م ، وانفرد المصنع في منتجاته الغنية عن التعريف والتي لاقت رواجاً واسعاً في المملكة العربية والسعودية وبعضاً من دول الخليج ، كما يعتبر أيضاً من المصانع التي واكبت التطور والازدهار .



We Serve The Future

Fesh Fash Factory

Fesh fash Foodstuff Factory Company is one of the most important factories in the field of foodstuffs in the kingdom of Saudi Arabia, which was established in the Year م ad, and the factory is unique in its products that are rich in definition, which have been widely sought after in the kingdom of Saudi Arabia and some of the Gulf countries, and is also considered one of the factories that have kept pace with development and prosperity.

رؤية
2030
المملكة العربية السعودية
KINGDOM OF SAUDI ARABIA



لاسترادا مول

المساحة

118,000 م²

المملكة العربية
السعودية
الرياض

لاسترادا مول

يتميز المركز التجاري لاسترادا بتصميمه الفريد والمميز ، حيث يعكس جوا عصريا و أنيقا ، كما يحتوي المركز على مجموعة واسعة من المتاجر والماركات العالمية والمحلية في مختلف القطاعات مثل الملابس و الأحذية و المجوهرات والإلكترونيات و المستحضرات التجميلية و العديد من المرافق الترفيهية و المميزة .



We Serve The Future

رؤية
VISION 2030
المملكة العربية السعودية
KINGDOM OF SAUDI ARABIA

La Strada Mall

The Estrada shopping center is characterized by its unique and distinctive design, reflecting a modern and elegant atmosphere, and the center also contains a wide range of international and local stores and brands in various sectors such as clothing, shoes, jewelry, electronics, cosmetics and many recreational and distinctive facilities.



خريص سكوير

المساحة

16,000 م²

المملكة العربية
السعودية
الرياض

خريص سكوير

خريص سكوير هو أحد المجمعات التجارية الرائدة في مدينة الرياض وهو يعتبر وجهة تسوق لطيفة ومحبوبة للسكان المحليين والزوار ، كما أنه يضم مجموعة متنوعة من المحلات التجارية التي تحمل أسماء ماركات عالمية ومحلية ، كما أنه يحتوي على مناطق ترفيهية ومطاعم ومقاهي عديدة .



We Serve The Future

رؤية
VISION 2030
المملكة العربية السعودية
KINGDOM OF SAUDI ARABIA

Khurais Square

Khurais Square is one of the leading commercial complexes in the city of Riyadh. It is considered a nice and popular shopping destination for locals and visitors. It also includes a variety of shops bearing international and local brand names. It also contains many recreational areas, restaurants and cafes.



معرض لكزس

المساحة

1240 م²

المملكة العربية
السعودية
الدمام

معرض لكزس

كما نعلم جيداً بأن [لكزس] هي علامة تجارية فاخرة للسيارات تعود لشركة تويوتا ، وبناءً على ذلك فإن مراكز البيع والمعارض التي يتم فيها عرض هذا النوع من السيارات تجذب اهتمام الطبقة الراقية من العملاء ، ويعتبر شكل المعرض والجمالية التي تنفذ منه تعكس صورة جذابة ومفهوم راقٍ من حيث البناء والديكورات الخلابة .



We Serve The Future

رؤية
VISION 2030
المملكة العربية السعودية
KINGDOM OF SAUDI ARABIA

Lexus Showroom

As we know very well that (Lexus) is a luxury brand of cars belonging to Toyota, and accordingly, the sales centers and exhibitions in which this type of cars are displayed attract the attention of the high class of customers, and the shape of the exhibition and the aesthetic that flows from it reflect an attractive image and a sophisticated concept. In terms of picturesque construction and decorations.

شركائنا في النجاح

MBL

Modern Building Leaders



METHAQ
Contracting Co.



شركة مصنع فَش فَش للمواد الغذائية
Fesh Fash Snack Food Production Company



عوائد للتطوير والاستثمار العقاري
Awaed Real Estate Dev. & Investment



مجموعة عصام خيرى قباني
Isam Khairi Kabbbani Group



FPC

First Period Company

Partners of Success

نخبة من شركاء
النجاح الذين
نتشارك معهم
تطور الأعمال
و رؤية المستقبل
المشرق في المملكة

Elite of success
partners with whom
we share business
development and a
vision of a bright
future in the whole
areas in kingdom



We Serve The Future

رؤية
2030
المملكة العربية السعودية
KINGDOM OF SAUDI ARABIA

شكرا لكل من ساهم في نجاحنا من شركاء النخبة وغيرهم

TARMEEM TEAM EST.

General Contracting



مؤسسة فريق الترميم

للمقاولات العامة

We Serve The Future

